
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: 5. februar 2025 kl. 1900 i klubbhuset. Deler møtet i to. Spikrer en aktivitetsdag og 
fokus på årsmøtet. 

Årsmøte avholdes 13. mars 2025 kl. 1900 med styremøte kl. 1800. 

 

STYREMØTE 8. JANUAR 2025  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Martin Granøien, Kai Børge Amdal, Vegard Løkslett, Lise Beate Halseth, og Kristin 
Hage. 

Ikke til stede:  

 

Anders sitt ord: 

- 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Kan virke som at det har skjedd en feil i systemet som gjør at ikke alle (og brukte) midler 
tilbakebetales av NJFF til kvinneutvalget. Det jobbes med å finne årsaken og den er nå funnet. 
Kvinneutvalget har tatt tak i saken og vi ser en snarlig løsning på dette per nå. 

-Gira på å komme i gang og gjennomføre båtførerprøven. 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 



-Fristen for å varsle om tilbakebetaling for fiskekort gikk ut 15. desember. 

-Det står en bygning ved jernbanebrua ved campingplassen på Støren. Denne har blitt brukt til 
utstyrslager for SJFF blant annet. Grunneier ønsker at vi gjør noe med bygget. Fjerner bygget eller tar 
over tomta eller lignende. Etter vi har sett på mulighetene rundt dette kommer vi frem til følgende 
to alternativer: 

1: Rive bygningen 

2: Spørre om lov til å la bygget stå litt lenger. 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

-Rolig tid for utvalget siden forrige møte. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Ingen aktivitet siden forrige møte. 

ØKONOMI:  

-Har fått momskompensasjonen, vi er på plussiden, har fått litt av siste rest av tippemidlene. 

 

 

FURUKOLLEN:  

-Svært mye snø har funnet veien til Furukollen. Veien har blitt brøytet. Diverse vedlikeholdsarbeid og 
nedplukking av utstyr for vinteren. 

 

 



KLUBBHUS: 

-VGS har tatt på seg nye oppdrag for oss. Ny himling i kjelleren. Etterisolering. Grave ned pilarer og 
få opp veranda foran huset. Opprydding når snøen forsvinner. 

Ferdigstillelse av klubbhuset nærmer seg. 

Annet:  

-Hvordan kan SJFF involvere flere medlemmer og utenforstående i foreningen? 

Aktivitetsdag på linje med villaksens dag for 10-15 år siden? 

Ringtrening med hund av alle slag og aldre? 

Familiedag med isfiske 

Foredrag i kultursalen  

SPIKRE 2 ARRANGEMENT SOM SKAL GJENNOMFØRES FOR 2025: 

-Spikres i løpet av neste møte. Finner muligheter i mellomtiden. Leie av kultursal med to 
foredragsholdere og laserbane, fluebinding ute, kaffe inne, Therese klær kan vise sine klær. 

 

 

 

-Årsmøte avholdes i etter VM i Trondheim er avholdt. Dette blir 13. mars 2025 kl. 1900 med 
styremøte kl. 1800. 

- 

-Sak til årsmøte: Valgkomité bør ikke kun bestå av folk i styret. 

-Ser på mulighetene for å utdanne flere rifle- og hagleinstruktører. 

-Vi ser at flere av medlemmene fra SJFF kan involveres mer aktivt til oppgaver styret bestemmer seg 
for slik at alt ikke faller på de samme medlemmene slik det ofte har blitt gjort til nå. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 


